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V Olomouci bylo ru&scaron;no...Je&scaron;tÄ› dlouho do noci jsme pÅ™emý&scaron;leli zda jet,Ä•i ne. V&scaron;ude byl
led,ve zprávách upozornÄ›ní aby Å™idiÄ•i radÄ›ji nevyjíÅ¾dÄ›li.... NevÄ›dÄ›li jsme co dÄ›lat,ale setkání s Littlebullíky nás lákalo.
Dojeli jsme nakonec v pohodÄ› a naÄ•as. Se zaparkováním byl tro&scaron;ku problém a s místem v hale je&scaron;tÄ›
vÄ›t&scaron;í. Na psí výstavu témÄ›Å™ nevhodná,pro náv&scaron;tÄ›vníky uvnitÅ™ nebylo kousek volného prostoru a na klec
nebo Å¾idli uÅ¾ vÅ¯bec ne.AlespoÅˆ byla moÅ¾nost se odstÄ›hovat do prvního patra a dÄ›ní sledovat shora. TÄ›&scaron;ili jsme se
ale Å¾e budeme brzy na Å™adÄ›,neboÅ¥ pÅ™ed námi mÄ›li být jen 4 Silki teriéÅ™i.NejdÅ™íve jsme se dozvÄ›dÄ›li neradostnou zprávu,Å¾e
Cassey s rodinou nedorazí,protoÅ¾e to díky zledovatÄ›lé silnici museli otoÄ•it nazpÄ›t domÅ¯,poté jsme dostali zprávu Å¾e ani
Corry s rodinou nedorazí neb je paniÄ•ka v nemocnici.ZÅ¯stali jsme tedy sami...KoneÄ•ný úder nám zasadili organizátoÅ™i
tím, Å¾e pÅ™ed bulíky vmÄ›stnali je&scaron;tÄ› foxteriéry na které jaksi pozapomnÄ›li a nevÄ›dÄ›li najednou kam s nimi.TÄ›ch bylo
ale asi 60 a prodlouÅ¾ili nám tak Ä•ekací dobu cca o 2 a pÅ¯l hodiny. Ale kdo si poÄ•ká,ten se doÄ•ká  Bulíky posuzovala první
dáma Ä•eské kynologie paní Vladimíra Tichá. Bája se pÅ™edvádÄ›la velmi hezky,byla radostná a pÅ™itom ukáznÄ›ná,takÅ¾e
si nakonec vybojovala V1 - CAC. Máme z toho velkou radost!
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